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Setting the Table: Food Insecurity and Costs
in Ontario’s North

The high cost of healthy eating is an ongoing concern for many families
and individuals in Ontario's northern communities. It often leads to food
insecurity, a situation in which people are unable to obtain a nutritionally

adequate and culturally appropriate diet due fo financial restrictions and
other barriers.

This paper looks af the issue of high food costs across Northern Ontario and
the resulting food insecurity. It explores the causes of higher food prices in
this region, as well as other underlying social concerns that contribute to
food insecurity, and proposes potential solutions to address this issue.
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Dressons la table - Insécurité et coUts en
matiere d’alimentation dans le Nord
ontarien

Le coUt élevé des aliments sains est une préoccupation constante pour de
nombreuses familles de collectivités du Nord ontarien. Cela conduit
souvent a de l'insécurité alimentaire, situation dans laquelle les gens sont
incapables d'avoir un régime alimentaire adéquat sur les plans nutritionnel

et culturel, & cause de restrictions financiéres et d'autres obstacles.

Dans le présent document, nous nous pencherons sur le probléme des
coUts élevés des aliments dans le Nord ontarien et sur 'insécurité
alimentaire qui en découle. Les causes des prix supérieurs des aliments dans
cette région seront explorées ainsi que d'autres préoccupations sociales
sous-jacentes qui contribuent & I'insécurité alimentaire; des solutions

potentielles seront proposées afin de s'attaquer a ce probléme.
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Northern Policy Institute is Northern Ontario's independent think tank. We develop and promote
research, evidence and policy opportunities to support the growth of sustainable northern

Ontario communities.
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